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محمود کلهر
کارشناس فوتبال  

گفـــت و گـــو 

خسروی وفا: متعهد به رعایت  
قوانین المپیک هستیم

ایسنا: محمود خسروی وفا، رئیس کمیته 
ملی المپیک ایران در نشستی اختصاصی با 
توماس باخ، رئیس کمیته بین المللی المپیک 
دیدار و گفت وگو کرد. به گزارش کمیته ملی 
المپیک، همکاری بیشتر با کمیته بین المللی 
المپیک در چارچوب منشور المپیک و رعایت 
قوانین و اصول المپیک از مباحث اصلی این 
دیدار بود. محمود خسروی وفا رئیس کمیته 
ملی المپیک ایران با بیان اینکه کمیته ملی 
المپیک ایران همواره به اصول و منشور المپیک 
وفادار بوده از ادامه این روند در دوره جدید خبر 
داد و افزود : همچون گذشته متعهد به رعایت 
قوانین المپیک هستیم. توماس باخ رئیس 
کمیته بین المللی المپیک نیز در این دیدار بر 
حمایت از کمیته ملی المپیک ایران در راستای 
پایبندی به اصول و منشور المپیک تاکید کرد. 
رئیس کمیته بین المللی المپیک همچنین با 
اشاره به سیاست های این کمیته در خصوص 
ایجاد فرصت های برابر برای بانوان ورزشکار، 
از کمیته ملی المپیک ایران درخواست کرد 
تا ملی پوشان زن ایرانی حضور فعال تری در 
رویدادهای ورزشی جهان داشته باشند. در ادامه 
این نشست مارکو اسکولاریس رئیس فدراسیون 
جهانی کوهنوردی با اشاره به ورزشکار شایسته 
کشورمان الناز رکابی از خسروی وفا خواست تا 
هر چه زودتر زمینه تمرینات این ورزشکار را 
به منظور حضور در رقابت های کسب سهمیه 
المپیک پاریس 2024 مهیا سازد تا وی با 
آمادگی کامل در مسابقات جهانی آینده حضور 

داشته باشد. 

اصغر حاجیلو، پیشکسوت استقلال گفت: 
تغییرات مدیریتی در باشگاه  می تواند با حضور 
..زاده مثبت بررسی شود، اما این  . علی فتح ا
موضوع نباید تمرکز »ساپینتو« و اعضای تیم 

را به هم بریزد.
  مدیریت استقلال تغییر کرد. نظرتان 

چیست؟
اما  ندارم؛  بد مدیران  و  به خوب  کاری 
در سال های اخیر چقدر زودبه زود مدیران 
در استقلال تغییر کرده اند و عمر مدیریتی 
متوسط یکسال پیدا کرده است و حتی برخی از 
مدیران کمتر از یکسال پشت این میز نشسته اند. 
کوتاه مدت زمان مناسبی برای کارکردن یک 
مدیر و پیشبرد اهداف و برنامه هایش نیست. 
این مدیریت های کوتاه مدت به سود استقلال و 
فوتبال نیست و امیدوارم لااقل به آقای فتح ا...زاده 
فرصت کافی داده شود تا ایشان برنامه های شان 

را اجرایی کنند. 
برای  خوبی  انتخاب  فتح  ...زاده    

استقلال بود؟
فتح ا...زاده از خانواده استقلال است و مدیر 
دلسوزی که و با همه انرژی برای این باشگاه 
کار می کند. او قبلا هم امتحان خوبی پس داده 
و مدیری کار آزموده است که اگر موانع عجیب و 
غریب سر راهش نباشد می تواند گلیم استقلال را 

از آب بیرون بیاورد. 
  عملکرد فنی تیم را چطور می بینید؟

با تمام فراز و نشیب هایی که از نظر فنی 
داشته ایم، استقلال در مجموع شرایط خوبی 
دارد و جایگاه آن در جدول هم موید همین نکته 
است. ساپینتو و اعضای تیم باید مراقب باشند 

این تغییرات تمرکزشان را برهم نزند. 
  بازی آلومینیوم را چطور پیش بینی 

می کنید؟
این هفته آبی پوشان تیمی است  حریف 
که سخت گل می زند و سخت گل می خورد و 
بازی های این تیم بازی های کم گلی هستند. این 
شانس استقلال است که در هفته های اخیر با 
تیم هایی بازی دارد که خیلی بسته بازی می کنند 
و هدف اول شان نباختن است. بازی مقابل این 
تیم ها کار را برای تیم هایی که برای پیروزی 
می روند سخت می کند. امیدوارم ساپینتو بتواند 
از تاکتیک های متنوع تری در بازی های آینده 

استفاده کند.

خارج ازمستطیل سبز

 اصغر حاجیلو: 
 جایگاه استقلال 

 در جدول 
مناسب است 

خبــــــر
ربانی:  قهرمانان را رها نکنید

تیم ملی دوومیدانی ایران که با 2۵ ورزشکار 
در مسابقات قهرمانی نوجوانان آسیا شرکت کرد، 
در نهایت با کسب ۱۳ مدال )4 طلا، 4 نقره و ۵ 
برنز( در جایگاه چهارم تیمی قرار گرفت. محسن 
ربانی مربی دوومیدانی و عضو کادراعزامی به 
مسابقات، در مورد عملکرد ورزشکاران ایران گفت: 
خوشبختانه نتیجه خیلی خوبی رقم خورد. هر چند 
به گفته خیلی ها چین و ژاپن شرکت نکرده بودند، 
اما در ماده هایی که ورزشکاران ما حضور داشتند، 
رکوردهای خوبی بدست آوردند. او در ادامه افزود: 
نتایج به دست آمده در قهرمانی آسیا این نوید را 
می دهد که در صورت مدیریت و هدایت مناسب، 
تیم جوانان و بزرگسالان خوبی در آینده داشته 
باشیم. قهرمانان را رها نکنیم. ربانی گفت: تیم و 
کادر خوب و همدلی داشتیم. همه دوست داشتند 
تیم نتیجه بگیرد. این همدلی در تیم کم نظیر بود. 
امیدوارم فدراسیون تدبیری اتخاذ کند که اعزام 

پرتعداد ورزشکاران تداوم داشته باشد.

ابزار تهاجمی  پرسپولیس

   امیدوار
محمدحسین زواری جوان که به استقلال آمده 
انگیزه های زیادی داشت اما دچار مصدومیت شد. 
این بازیکن امیدوار است هرچه زودتر بازی با پیراهن 

آبی را تجربه کند. 

  قرارداد
نوها لمینا، مهاجم 17 ساله و فرانسوی، اولین 
قرارداد حرفه ای خود را با PSG به مدت سه سال و تا 
ژوئن 2025 امضا کرد. وی برادر کوچک ماریو لمینا، 

. ست ا

           جنجال
دیدار تیم های چوکای تالش و فجرسپاسی به 
جنجال کشیده شد. در حالی که بازی با نتیجه 1-2 
به سود شاگردان رجب زاده   بود، دقایق پایانی جنجال 

فراوانی را به خود دید.

ت
شــ

س نو
عک

 فوتبـــال داخلـــی 
 ایسنا: با پرداخت باقی مانده مطالبات »میلیچ«، پنجره 
نقل وانتقالاتی استقلال باز شد. نتیجه رای پرونده »پادوانی« 
هم پس از کش وقوس های فراوان در دادگاه CAS مشخص 
و باشگاه استقلال موفق شد رای این پرونده را بشکند تا خبری 
از غرامت ۹ میلیون دلاری این پرونده نباشد و باشگاه با همان 
طلب ۱00 هزار دلاری اولیه، مطالبات پادوانی را پرداخت 
کند. پرداخت مطالبات پادوانی با خسارت تاخیر مطالبات این 
بازیکن محاسبه خواهد شد. همچنین با پرداخت باقی مانده 
مطالبات هرویه میلیچ، بازیکن اسبق آبی های پایتخت، 
پنجره نقل وانتقالاتی این باشگاه باز شد تا دغدغه بعدی و 
مهم استقلال، پرداخت مطالبات آندره آ استراماچونی باشد. 

فارس: بعداز انتشار خبر عقد قرارداد سینا اسدبیگی با 
پرسپولیس، باشگاه ذوب آهن مدعی شد که با این بازیکن 
قرارداد دارد و اسدبیگی بازیکن قانونی آ نهاست و به همین 
دلیل نمی تواند با تیم دیگری قرارداد امضا کند. در همین 
رابطه جلسه انضباطی هم برگزار اما هنوز رای این شکایت 
اعلام نشده و مشخص نیست چه زمانی این اتفاق رخ خواهد 
داد. در این باره گفته می شود با وجود اطمینان خاطری که 
معاون حقوقی باشگاه پرسپولیس به مدیران باشگاه مبنی 
بر برنده شدن در این دعوی حقوقی داده اما شانس باشگاه 
ذوب آهن برای برد در این پرونده بسیار زیاد است. حتی 
گفته می شود یکی از شاهدان در این پرونده به سود باشگاه 
ذوب آهن اظهاراتی انجام داده تا کفه ترازو به سمت این باشگاه 
اصفهانی سنگین تر شود. البته باید دید ادله باشگاه پرسپولیس 
در این باره تا چه اندازه محکمه پسند خواهد بود! نکته مهم 
اما اینجاست که در صورت برد ذوب آهن در این پرونده، 
وضیعت باشگاه پرسپولیس تهدید نخواهد شد، اما محرومیت 
و محکومیت در انتظار سینا اسدبیگی خواهد بود. به همین 
دلیل اسدبیگی به دنبال توافق با مسئولان باشگاه ذوب آهن 
است تا بتواند رضایت آنها را جلب کرده تا دچار ضرری در 

این میان نشود.  

 امروز برگزار می شود 

دیدارهای حساس در هفته دهم 

سال  پنجم
شماره   1396

پرسپولیس مقابل مس فقط نتیجه گرفت و توانست 
۳ امتیاز را به دست آورد تا همچنان در صدرجدول لیگ 
باقی بماند. پرسپولیس وقتی گل را زد عقب بازی کرد و 
این باعث شد تا مس موقعیت  گل بسازد.علیرضا بیرانوند از 
آمادگی خوبی برخوردار است و توانست فرصت های آنها را 
بگیرد. برد در این بازی پرسپولیس را از بحران بیرون آورد و 
امیدوارم روند رو به رشد تیم ادامه دار باشد. بعداز اینکه تیم از 
حریفش جلو می افتد باید حملاتش را ادامه دهد چون بهترین 
دفاع حمله است تا تیم مقابل را در زمین خودش نگه دارد. 
همچنین پرسپولیس باید در حمله روی دروازه حریفان با 
تعداد نفرات بیشتر شرکت کند و در محوطه جریمه پرتعداد 
باشد تا فرصت ها به گل تبدیل شود. استفاده از 2 مهاجم برای 
گلزنی خیلی به تیم کمک می کند. چون کادرفنی پرسپولیس 
ابزار تهاجمی را در تیم خودش دارد که بازیکنان بسیار 
خطرناکی در خط حمله هستند.  پرسپولیس هافبک های 
خوبی همچون سروش رفیعی، میلاد سرلک، مهدی ترابی 
و سعید صادقی دارد که می توانند تاثیرگذاری خود را در هر 
بازی داشته باشند و تیم بتواند در تمام بازی ها شکل هجومی 
را به خود بگیرد. وقتی با تیم های ضعیف تر دیدار می کنند با 
سیستم شناور و رو به جلو به مصاف آنها برود با 2 یا ۳ فوروارد 
بازی کند. یک مهاجم در خط حمله بیشتر استفاده کند و در 
موقع باز پس گیری توپ به عقب برگردد و به تیم کمک کند.  
پرسپولیس باید در انزلی به مصاف ملوان برود و بازی کردن در 
زمین این تیم به طور حتم برای پرسپولیس سنگین خواهد 
بود. ملوان در رده پانزدهم جدول قرار دارد و بازی کردن با 
تیم های پایین جدول بسیار سخت تر از تیم های میانی یا 
بالای جدول است. پرسپولیس باید مقابل این تیم با تمام 
قدرت بازی کند و با یک تاکتیک تهاجمی با دست پراز انزلی 
بازگردد تا از کورس قهرمانی عقب نماند. امسال نسبت به 
سال های قبل لیگ پویا و جذابی داریم که هنوز تیمی ۱00 
درصد نمی تواند بگوید که قهرمان است. در این فصل لیگ برتر، 
مدعیان کسب جام قهرمانی بیشتر از سال های قبل است و 
تیم هایی که در کورس قهرمانی هستند از آمادگی خوبی 
برخوردارند. پرسپولیس اگر یک هفته از این رقابت جابماند به 
سختی می تواند حتی فاصله کم را در پایان فصل جبران کند، 
به همین منظور باید در این هفته ها امتیازی را از دست ندهد. 

آرمان ملی: هفته دهم لیگ برتر امروز با برگزاری دیدارهایی 
حساس آغاز می شود که در مهم ترین آنان سپاهان و تراکتور 
به مصاف هم می روند و پرسپولیس مقابل ملوان صف آرایی 

می کند. 
  پیش بازی ملوان و پرسپولیس

تیم های ملوان بندرانزلی و پرسپولیس در تاریخ لیگ برتر 
تاکنون 2۸ بار به مصاف یکدیگر رفته اند که در این بین 
پرسپولیس ۱۱ بار و ملوان ۸ بار موفق به پیروزی شده اند و ۹ 
دیدار نیز با نتیجه تساوی به پایان رسیده است. در این بین ۷0 
گل طی دیدارهای دو تیم به ثمر رسیده که سهم پرسپولیس 
۳۸ گل و ملوان ۳2 گل بوده است. در ۱4 جدال دو تیم در انزلی 
نیمی از دیدارها با نتیجه تساوی به پایان رسیده و دیگر دیدارها 
چهار بار با پیروزی پرسپولیس و سه بار با پیروزی ملوان همراه 
بوده است تا دو تیم در انزلی تقریبا آمار نزدیکی داشته باشند. 
در فصل آخری که ملوان در لیگ برتر حضور داشت هر دو 
دیدار بین دو تیم با پیروزی پرسپولیس به پایان رسید، اما دو 
رویارویی فصل قبل از این با پیروزی ملوان همراه بود تا در چهار 

رویارویی اخیر هر تیم دو برد به دست آورده باشد.
  تراکتور و سپاهان 

سپاهان و تراکتور در تاریخ لیگ برتر 2۸ بار رودرروی هم 
قرار گرفته اند که ۱۳ بار سپاهان و ۷ بار تراکتور پیروز شده اند، 
ضمن اینکه هشت دیدار نیز با نتیجه تساوی به پایان رسیده 
است. همچنین در دیدارهای رودررو ۶۵ گل به ثمر رسیده که 
۳۸ گل سهم سپاهان و 2۷ گل سهم تراکتور بوده است. در ۱4 
جدال لیگ برتری دو تیم در اصفهان، سپاهان ۸ بار موفق به 

شکست تراکتور شده و در سوی دیگر تراکتور سه بار سپاهان 
را در اصفهان شکست داده است. از جمله بردهای تراکتور در 
اصفهان می توان به بهترین پیروزی تراکتور برابر سپاهان اشاره 
کرد که در اوایل دهه۹0 در فولادشهر با نتیجه چهار بر یک رقم 
خورد. در ۱4 دیدار دو تیم در اصفهان ۳۱ گل به ثمر رسیده 
است که سپاهان 20 و تراکتور ۱۱ گل از آن سهم داشته اند. 
نکته جالب توجه شکست ناپذیری طولانی مدت سپاهان مقابل 
تراکتور در اصفهان است. آخرین شکست سپاهان مقابل تراکتور 
در اصفهان به سیزدهمین دوره لیگ برتر بازمی گردد جایی که 
تراکتور با تک گل علی کریمی از روی نقطه پنالتی در دقیقه ۷0 
موفق به شکست سپاهان شد. آن دیدار در بیستم مردادماه سال 
۱۳۹2 یعنی ۳۳۵۷ روز پیش برگزار شد و از آن بازی تا روز بازی 
دو تیم، سپاهان در اصفهان هشت بار مقابل تراکتور قرار گرفته 
که به پنج پیروزی و سه تساوی دست یافته است. قربان بردیف 
در خصوص دیدار تیمش مقابل  سپاهان اصفهان، اظهارداشت: 
ما خیلی خوب می دانیم که سپاهان یکی از قطب های فوتبال 
ایران است و بازیکنان خوبی در تمامی نقاط دارد. معلوم است 
که مربی سپاهان به خوبی کار می کند و این تیم سازماندهی 
مطلوبی در دفاع و حمله دارد. ما خودمان را برای این بازی 
آماده کرده ایم و فکر می کنم بازی سخت و جذابی خواهیم 
داشت. وی در رابطه با مصدومان و محرومان تیمش، توضیح 
داد: مهدی کیانی، محمد قنبری و محمدرضا عباسی مصدوم 
هستند و امیدواریم به بازی بعدی برسند. بردیف با بیان اینکه 
دوست دارم هواداران کنارمان باشند، بیان کرد: ما همواره نبود 

هواداران را احساس می کنیم و این موضوع به ضرر ماست. 

  فولاد و نساجی 
سرمربی تیم فوتبال نساجی گفت: بازهم می گویم فولاد 
برای ما قابل احترام است، ولی ما هم نساجی هستیم و یک تیم 
بزرگ. حمید مطهری در نشست خبری پیش از دیدار تیمش 
مقابل فولاد خوزستان در هفته دهم لیگ برتر اظهارداشت: 
می دانیم که بازی فیزیکی و تاکتیکی است. فولاد واقعا ساختار 
خوبی دارد و به معنای واقعی یک باشگاه است. نکونام هم مربی 
ارزنده فوتبال کشورمان است. برنامه ریزی کردیم و خیلی 
خوب فولاد را آنالیز کردیم و برنامه داریم ولی خیلی وارد 
جزئیات نمی شوم. وی ادامه داد: فولاد تیم قابل احترامی است 
و ما هم تیم بزرگی هستیم و فکر می کنم فوتبال ایران نساجی 
را خیلی وقت است باور کرده است. باید قدم های محکم تری 
برداریم. در مسیر درستی قرار داریم و این برای من خیلی مهم 
است. همیشه گفتم که ما یک تیم هستیم و بچه ها تک تک 
متحدانه کارشان را می کنند و در اختیار تیم هستد. امیدوارم 
نتیجه خوبی بگیریم. بازهم می گویم فولاد برای ما قابل احترام 
است، ولی ما هم نساجی هستیم و یک تیم بزرگ. سرمربی 
تیم نساجی در واکنش به این موضوع که تیمش نسبت به 
ابتدای فصل روند خوبی را پیدا کرده اما در برخی مسابقات 
بیشتر به دنبال نتیجه بوده است، بیان داشت: همیشه هدف من 
این بوده که فوتبال خوب و قابل احترامی ارائه دهیم ولی یک 
روزهایی شرایط تاکتیکی ایجاد می کند که نتیجه گرا باشید. 
این دو عامل باعث شده نتایج خوبی بگیریم و فوتبال خوبی هم 
بازی کنیم. من می گویم ما هنوز از خودمان طلبکار هستیم و 
باید تیم خیلی بهتری شویم. بچه  ها باید بیشتر تلاش کنند ولی 
باید این دو آیتم فوتبال خوب و نتیجه گرا را کنار هم داشته 
باشیم. مطهری در پایان یادآورشد: روزی که من سرمربی 
نساجی شدم همیشه با بچه ها صحبت کردم که باید ذهن 
برنده خواه داشته باشند و بزرگ فکر کنند. خوشبختانه به این 
سمت می روند ولی هنوز کار داریم. عامل دیگر این است که 
تیم ما از لحاظ تیم بودن فوق العاده است. این موضوع از هزار 
تاکتیک هم برای من مهم تر است. بچه ها به خودباوری رسیدند 

و این رمز موفقیت ماست. 
  برنامه رقابت های هفته 10: 
  پنجشنبه 28 مهرماه 1401

سپاهان-  تراکتور
ملوان-  پرسپولیس

مس کرمان-  صنعت نفت آبادان
نساجی مازندران-  فولاد 

  جمعه 29 مهر 1401
پیکان-  هوادار

گل گهرسیرجان-  ذوب آهن
استقلال-  آلومینیوم 

نفت مسجدسلیمان-  مس رفسنجان

 بیــن المــلل
دیدیه دشان، سرمربی تیم ملی فوتبال فرانسه به ستایش 
از بنزما پرداخت و دستیابی او به توپ طلا را برای تیمش مهم 
دانست. تیم ملی فوتبال فرانسه با هدایت دیدیه دشان یکی از 
شانس های اصلی کسب عنوان قهرمانی در جام جهانی 2022 
است. در ترکیب فرانسه بازیکنان بسیار بزرگی بازی می کنند 
که از بهترین های فوتبال جهان هستند از جمله کریم بنزما که 
توانست توپ طلا را به دست آورد و به عنوان بهترین بازیکن 
فوتبال جهان انتخاب شود. دیدیه دشان درباره بنزما گفت: او با 
شایستگی توپ طلا را به دست آورد. این موفقیت بنزما هم برای 
رئال و هم برای تیم ملی فوتبال فرانسه مهم و تاثیرگذار خواهد 
بود. دیدیه دشان که با این تیم در جام جهانی 20۱۸ قهرمان 

شد در باره آسیب دیدگی پوگبا افزود: 
خوشبختانه وضعیت آسیب دیدگی 
پوگبا به خوبی پیش رفته است و 
او به تمرین بازگشته است اما این 
به معنای حضور او در جام جهانی 
در  می خواهد  اگر  پوگبا  نیست. 

جام جهانی به میدان برود 
باید آماده این رقابت ها 
شود. تیم ملی فوتبال 
تیم های  با  فرانسه 
دانمارک  لیا،  استرا

همگروه  تونس  و 
است. 

طبق گزارش رسانه های فرانسوی، اظهارات اخیر کیلیان 
امباپه در تکذیب تمایلش به جدایی غیرواقعی بوده است. 
با وجود اظهارات اخیر کیلیان امباپه در تکذیب خبرهای 
اخیر مبنی بر تلاشش برای جدایی از PSG، آینده او هنوز 
جنجالی است. نشریات »پاریزین« و »اکیپ« مدعی شده اند 
که امباپه همچنان خواهان جدایی است و اظهاراتش پس از 
بازی اخیر برابر مارسی هم تحت فشار مدیران باشگاه بوده 
است تا به این شیوه از افزایش تنش در رختکن تیم کاسته 
شود. امباپه 2۳ ساله تابستان امسال قراردادش را برای سه 
سال دیگر با PSG تمدید کرد، اما با یکسری شروط که از قرار 

معلوم دخالت در امور مربوط به نقل وانتقالات و عزل ونصب 
مربیان جزو آنهاست. با این حال نادیده گرفتن شدن 
خواسته های او ازجمله: تمدید قرارداد با نیمار که باعث 
شده که امباپه ساز جدایی بزند و برخی رفتارهای طعنه آمیز 
و عجیب او در هفته  های نخست فصل هم این فرضیه 
را قوت بخشید. او تا یکشنبه شب هیچ تلاشی برای رد 
شایعه جدایی اش انجام نداده بود و پس از لوکلاسیک هم 
ادعا کرد که کاملا از همه چیز بی اطلاع و از وضعیتش در 
پارک دوپرنس راضی است. اظهارات او اما به زعم برخی 
رسانه ها غیرواقعی و تنها برای فرونشاندن جنجال ها بوده 

است. »اکیپ« در این باره نوشته است: »یکشنبه شب 
اینکه امباپه تکذیب کند خواهان ترک PSG شده برای 
باشگاه بسیار مهم بود. امباپه و PSG طی مذاکرات شان 
توافق کردند که بازیکن باید به طور علنی از بی میلی اش به 
ترک باشگاه بگوید تا پاریسی ها را از زیر ذره بین رسانه ها 
خارج کند. اگر امباپه احساس می کند که PSG با خلف 
وعده هایش به او خیانت کرده، باشگاه هم نسبت به بازیکن 
رویکرد مشابه دارد چون با تمام شروط او حتی فراتر از حوزه 
ورزش موافقت کرد.« »پاریزین« به عنوان نزدیکترین نشریه 
به باشگاه PSG نیز نوشته است:» تاثیر صحبت های امباپه 
بسیار زیادی بود. صحبت های قبلی لوئیز کامپوس )مدیر 
ورزشی باشگاه( و کریستو گالتیه )سرمربی( آن قدرها برای 
خاموش کردن آتش کافی نبود و نتوانسته بود خشم امباپه 

را به خاطر وعده های باشگاه کم کند. 

 ادعای رسانه های  فرانسوی: 

PSG، »امباپه« را مجبور به دروغگویی کرد

 »سپاهان« می تواند قهرمان شود 

غلامی: نقطه ضعف ایران سمت چپ دفاعی است 
محمد غلامی، مهاجم سابق تیم ملی فوتبال گفت: تیم 
کی روش اگر نقاط ضعف تیم مثل »سمت چپ خط دفاعی« 
را حل کند، می تواند نتایج خوبی در جام جهانی کسب کند. 

  وضعیت تیم ملی 
محمد غلامی در گفت وگو با ایسنا، درباره وضعیت تیم ملی 
فوتبال پیش از جام جهانی اظهارکرد: با آمدن کی روش 
شرایط خیلی بهتر شد. البته نظر من این است که باید به 
قرارداد اسکوچیچ پایبند می ماندند، اما به هر حال خیلی ها از 
او انتقاد می کردند و شرایط خیلی خوبی در فوتبال ملی نبود. 
تنها گزینه جایگزینی او می توانست کی روش باشد چون 
شناخت کافی را داشت. به نظر من می توانیم نتایج خوبی را 
با کی روش بگیریم. او ادامه داد: اکنون شرایط روحی و روانی 
بازیکنان ما خیلی خوب شده است. سیستم کی روش دفاع 
-  ضدحمله است. بسیاری از تیم های لیگ برتری هم با همین 
سیستم بازی می کنند و ساختار خوبی است. ما می توانیم با 

این شرایط از گروه مان صعود کنیم. فقط متاسفانه ما نقطه  
ضعف هایی داریم که باید برطرف کنیم. مثلا در سمت دفاع 

چپ کمی در دفاع مشکل داریم و باید بیشتر کار کنیم. 
  دیدار دوستانه 

مهاجم سابق تیم ملی فوتبال اضافه کرد: احسان حاج  صفی 
همبازی من بوده و او را دوست دارم. حاج صفی در حمله 
بسیار خوب کار می کند، اما در خط دفاع کمی ضعف دارد. 
امیدوارم با کارهایی که کی روش انجام می دهد، این نقطه 
ضعف برطرف شود. در دفاع راست هم صادق محرمی بسیار 
خوب است، اما بستگی دارد چه وظایفی به او می دهند. باید 
ببینیم قرار است جلو بروند یا عقب بمانند. ما نتایج خوبی 
مقابل اروگوئه و سنگال گرفتیم و ما را امیدوار کرد، اما باید 
حقیقت را ببینیم. او گفت: مقابل اروگوئه خوش شانس بودیم 
که گل نخوردیم. ما در جمع شدن کمی مشکل داریم و فاصله 
بین بازیکنان مان در دفاع زیاد بود. زمانی که حریف توپ را 

می گیرد، تیم باید جمع بازی کنید و تراکم دفاعی وجود 
داشته باشد. نباید فاصله زیادی بین دفاع و هافبک وجود 

داشته باشد. 
  سپاهان 

مهاجم سابق سپاهان در رابطه با مورایس و سپاهان لیگ 
بیست ودوم بیان داشت: سپاهان تیمی است که همیشه خوب 
فوتبال بازی می کند. من اسم مورایس را زیاد شنیده ام و با 
آمدنش بازیکنان بسیار خوبی را با خودش به لیگ ایران آورد. 
در این بازی ها که دیدم نشان دادند می خواهند هجومی بازی 
کنند. سپاهان جزو تیم هایی است که می تواند قهرمان شود 
و من هم دوست دارم این تیم قهرمان شود چون با سپاهان 

خاطرات خوبی از جمله قهرمانی دارم. 
  برنامه 

او در پایان درباره وضعیت خودش گفت: من به همراه پژمان 
نوری و مرتضی فلاحتی در کلاس بی آسیا در انزلی شرکت 
کردیم و دو هفته ای است که این کلاس تمام شده است. 
می خواهم کار مربیگری را پیگیری کنم و الگوی من مربیانی 
مثل قلعه نویی است. من کار محمد ربیعی و مجتبی حسینی 

را هم بسیار دوست دارم و این مربیان را قبول دارم. 


